
  
 

 Acta de reunió del Grup “ Foment del voluntariat” 
Núm. de sessió: 6/2020 

Data:  21/10/2020 
Hora de començament: 13.00h  

Hora d’acabament: 14.00h 
Lloc: OFICINA JOVE PLA URGELL 

 

Assistents: 
 

• M.P. - Secretària del Consell Social de Mollerussa 
• T.G. – Ciutadania 
• X.M. – Tècnica d’igualtat, ciutadania i migracions – Ajuntament  Mollerussa 
• P.P. – Referent Centre Iniciatives Àngels Olaran 
• L.I – Referent Pla de Civismes de l’Ajuntament de Mollerussa 
• C.C i J.F - Referents Associació SOM Mollerussa 
• M.LL - Oficina Jove Pla Urgell 
• L.S. - Representant  ASPID 
 

 
 
Excusen la seva presència: 
 

• E.M. – Referent de Càrites Parroquial Mollerussa 
• A.P. – Referent CPNL 
• E.T. – Referent ACUDAM 
• C.F. - Referent Salut Comunitària - Cap Mollerussa 
• JM.R. - Voluntari Creu Roja el Pla d’ Urgell 
• L.M. – Referent del C.P.A. 
• J.S. - Referent  de l’espai social de Catalunya- La Pedrera 
• J.A. – Representant AFA Pla d’Urgell (Ass. Alzheimer) 

 
 
 

 
Ordre del dia 

 
 

1.       Aprovació de l’acta anterior. 
2.       Proposta accions 2020. 
4.       Precs i preguntes. 

  
 

Desenvolupament de la sessió i acords al respecte 
 

1. A la reunió s’incorpora la nova associació de la ciutat, SOM MOLLERUSSA. C.C ens 
explica com neix l’associació. J.F, presidenta de l’associació explica en quin moment 
es troba l’associació, recentment constituïda.  
 

2. Pel que fa a presentar el còmic de la VAI a l’aventura del Nadal, es compta amb la 
col·laboració del grup, però està per veure si finalment es pot fer l’esdeveniment o 
no.  
 

3. Des de la Salle, duen a terme el programa FAIG i demanen un vídeo de presentació 
del consell social. L.S. ha gravat el mateix matí. Queda pendent la part del grup de 
convivència.  
 
 
 



  
 

4. S’explica que el 5 de desembre és celebra el dia internacional del voluntariat. Es 
planteja de fer alguna cosa per commemorar-ho. Sorgeix la idea de fer un vídeo. Des 
de la nova associació SOM Mollerussa també volien fer algun vídeo per presentar 
l’associació. Es comenta la possibilitat d’agrupar els vídeos i fer-ne només un.  
 

5. Respecte a la col·laboració amb el pla de civisme, L.I explica en quin punt es troba el 
grup de convivència. S’explica que per fer la difusió de les ordenances a través de 
material gràfic, es treballen 3 temes: excrements i orina dels gossos, deixalles i mal 
ús dels contenidors, i problemes de convivència derivats del joc infantil a la plaça.  
Sorgeix la idea de fer adhesius (per als contenidors i per a les cantonades on s’orinen 
habitualment els gossos). Es valora que un cop estiguin fetes, fer una ACCIÓ per 
enganxar-les.  
Es comenta, que seria interessant pensar un eslògan per acompanyar aquest 
material gràfic i es proposen alguns exemples.  
M.LL afegeix que si es fa una campanya de civisme, cal pensar en la gent jove. 
Comenta que es important fer-los participants actius, activistes de la ciutat, pensar 
algun tipus de joc o d’animar-los a fer fotos-denuncia.  
 
 

6. Es proposa pròxima reunió poder mantenir-la presencial, 16 novembre 


